
Åsbøseterdalen velforening 
Styrets årsberetning for sesongen 2021 / 2022 
Årets skisesong var preget av lite nedbør på Østlandet og dessverre lite snø. Høsten var lovende med 
godvær og en kuldeperiode gav tele i bakken, men det store snøfallet endte på Sørlandet. 

Vi var godt forberedt denne vinteren og klarte å få til mye med lite snø. 

Sommeren ble utnyttet godt med utbedring av løypetraseen langs Deileslitjønn. Vi fikk satt rør ved 
Geitebekken og utbedret Veavassbrua. Samtidig som en gjeng av våre medlemmer laget en bru 
nordom Svartepytten. Løypekomiteen ble etablert og har befart og oppgradert merking i mye av 
løypetraseene. 

I en normal vinter gjennomføres grunnpreparering gjennom en helg med pakking av traseer, rydding 
av nedbøyde trær, fylling av bekker mv. Denne gangen kom det lite snø om gangen og mye av 
grunnprepareringen og løypekjøring måtte gjøres med scooter og ATV. Det er viktig under slike 
forhold å pakke løypene etter snøfall slik at vinden kan etterfylle. Etter imponerende innsats fra 
løypekomiteen fikk vi etablert tilfredsstillende traseer og mulighet for skigåing i de sentrale løypene. 
Det var først i mars at vi fikk snø nok til å sette Asgeir, løypemaskinen vår i sving. Tidligere 
investeringer i snøscooter og løypekjøringsutstyr for scooter og ATV viste seg verdifulle i denne 
situasjonen. 

Et Wifi tilknytningspunkt ble etablert i løypemaskin-garasjen, for å gi kommunikasjonsmuligheter ifm 
arbeider i garasjen, samt et tilbud til hytte- og turfolk. 

Ut på vinteren ble mobildekningen forbedret i området, og vi kunne med støtte fra turistkontoret 
teste ut skisporet. Løsningen fungerte bra, og i slutten av mars var endelig løypene vår synlige på 
www.skisporet.no med status på kjøringen. 

Før påske kom vi i gang med løypekjører kurs. Det er mye opplæring som gjenstår og det blir fint å ha 
flere å spille på neste vinter, hvor vi vil ha tilbake den savnede snøen. 

Skiføret holdt til påske, og selv om det etter hvert ble noen bare flekker i traseene, var det mulig å gå.  

Velforeningen er også engasjert i sommerturløyper. Disse krever naturligvis mindre innsats enn 
skiløypene men er ikke vedlikeholdsfrie. Rydding av falne trær og oppvoksende vegetasjon må være 
en fast rutine hver vår og er en jobb vi kan fordele oss imellom. Vi kom ikke i mål med arbeidet med å 
kartlegge bidragsytere og kontaktpersoner for de ulike områdene. 

Velforening deltar i Nore og Uvdal Hytteforum. Det har vært holdt 3 styremøter i løpet av året og 
følgende saker har vært behandlet; renovasjonsanlegg i bygda for søppelhåndtering fra hyttefolket, 
lysforurensning håndteres via reguleringsplaner, oppgradering av Rødberg sentrum, bomløsningene 
samordnes slik at brann og beredskap kommer gjennom, infrastrukturfondene benyttes ulikt (hvor vi 
i Åsbøseterdalen har et aktivt forhold til vårt) og en sak i Tunhovd hvor bomløsningen har ført til en 
særs urettferdig løsning for familehytte bruk. Årsmøtet for 2022 satt til 30.06.2022.  

Vi får stadig nye medlemmer og oppmerksomheten på vår Facebook-side er stor. Antallet betalende 
medlemmer i 2020, 2021 og 2022 (p.t.) er på henholdsvis 143, 152 og 157. Samtidig er det også en 
viss "avgang" gjennom at enkelte har solgt hytta og flyttet fra området. 

Økonomien til velforeningen er tilfredsstillende. Vi får noe støtte fra kommunen, mens 
hovedinntekten kommer gjennom medlemskontingenten. Infrastrukturfondet som er etablert med 
bidrag fra tomtesalg har også gitt verdifull støtte til vår virksomhet.  



Hoveddelen av utgiftene knyttes til drift og vedlikehold av Asgeir og løypekjøring. 
Regnskapet for 2021 viser et forventet (og budsjettert) underskudd på kr. -70 531, som i hovedsak 
skyldes investering i snøscooter og sporsetterutstyr. 
 

Vi takker aller våre bidragsytere for støtten og for tilrettelegging av skiløyper i en uvanlig og krevende 
sesong. 

 

For Styret  
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